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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  01. nov. 

2021 
Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 
af: 

SB 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Afbud:  

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand, Tina Quaade Skotte, Claus Holm, Dorthe Rousing, Malene Klarskov 
Dilling, Henrik Olsen, Ken Alstrup og Allan Vester Henriksen. 

Ann-Marie Lykkebo Schultz Bengtsen (deltog ikke) 

Elevrep.: Benjamin 7.kl (formand), Ida 6. klasse (næstformand) 
(elevrepræsentanterne deltog ikke) 
Medarbejderrepræsentanter: Søren R. Johansen (SJ) og Line K. Smith (LA)  
Ledelse: Skoleleder Signe Broe (SB), Viceskoleleder: Nete Maegaard (NM) og 
SFOleder Jimmy Holm Divas (deltager ikke) 
 

 

Velkommen til Ken og Allan 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet (10 min) 

Drøftelse og 
input 

 

Konklusion Næste elevrådsmøde bliver et arbejdsmøde, hvor vi arbejder med hvordan 
elevrådet kan bidrage til skolens antimobbestrategi. Elevrådet vil også gerne 
arrangere ”elev-oprydning” på skolen en gang om måneden. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

2. Emne:  Konstituering  (10 min) – bilag (medbringes til mødet) 

Praktisk gøremål Konstituering. Revidering af folderen, som Tina har gjort så klar som muligt til 
mødet. 

Konklusion Tina er formand og Dorthe blev valgt som næstformand. Skolebestyrelsen er 
fuldtallig nu.  Der er plads til en suppleant eller to, hvis vi kender nogen, der har 
lyst.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina er næsten færdig med en folder, der beskriver 
skolebestyrelsen.  

  

Vi tager billeder næste gang.   

   

 

3. Emne:  Henvendelse fra Dorthe – (60 min) – bilag tages med til mødet 

Drøftelser 1) Skolens omdømme (elev af- og tilgang, involvering/handling, skalléring i 
kommunikation direkte til ledelse) 

2) Vikarer (Niveau af vikardækning, håndtering ved dækning) 
3) Undervisningsformer (inklusion, trivsel og faglig udvikling) 

Konklusion Trivselsundersøgelsen – vi ligger meget tæt op af landsgennemsnittet. 
Antal aktive mobbehandleplaner: 2 aktive i indskoling/mellemtrin og 1-2 i 
udskolingen.  
Ind-og udmeldelser: 
Tilgang: 16 
Afgang: 23, heraf en lille håndfuld, som har meldt sig ud, fordi de ikke trivedes. 
Dette er vi som skole kede af. Vi sender bilag ud med data fra tidligere år.  
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Vikartimer og fravær  
Signe gennemgik lærerfraværet. Vi har haft 2 langtidssyge, og den ene 
langtidssyge er nu tilbage på fuld tid.  
Signe gennemgik vikarforbruget. 5. klasse er den klasse, hvori der har været læst 
flest vikartimer. Denne klasse er oppe på omkring 34 % læste vikartimer dette år.  
Signe gennemgik en ny AKT-model, som skolen vil gennemføre og starte op 1. 
januar, idet vi oplever, at de indsatser, vi gør nu, ikke er tilstrækkelige.  
Det er vigtigt at få præsenteret vores forslag til AKT-model rigtigt. 
Skolebestyrelsen vil gerne have, vi prøver oplægget af på dem.  
Tina gennemgik nogle fakta fra undervisningsministeriet, hvor hun gennemgik 
tallene fra skolerne omkring os – til sammenligning med vores tal.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Dorthe og Tina vil prøve at koge vores forslag og input 
sammen til næste gang.  

  

   

   

   

 

 

 

 

4. Emne:  Beslutning vedr. konkret bogmateriale  (15 min) - bilag 

Beslutning Drøftelser og beslutning vedr. bogen ”Alt for dig”. Kan bogen fremadrettet benyttes 
på 7. klassetrin? Giver dette punkt anledning til revidering af princip for 
godkendelse af undervisningsmidler? 

Konklusion Bogen er blevet brugt til at illustrere emnet om digital krænkelse. Vi fortalte om 
vores opfattelse af bogen bordet rundt. Vi bi-beholder vores princip, og når 
materialet er godkendt af CFU, så bakker vi op om lærerens valg af materiale, men 
det er en god idé at give forældrene et varsel om, at nu skal vi læse dette og dette 
materiale, og eleverne vil møde emner og  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi skal have genbesøgt vores princip og opdateret dem 
til 2021. 

  

   

   

 

5. Emne:  Revidering af sundhedspolitikken (20 min) - udsat 

Beslutning: Henrik og Claus har et udkast med. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

6. Emne:  Frivillige på skolen (10 min) – udsat 

Opsamling Har bestyrelsen fået nogle henvendelser. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

7. Emne:  Budgetopfølgning (15 min) -  bilag eftersendes 

Praktisk gøremål  
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Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

8. Emne:  Status fonde og fælles forældrerådsmøde (30 min) - udsættes 

Høring Hvor langt er vi? 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Fælles forældrerådsmøde Tina  

Fonde Dorthe  

   

   

 

9. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Der kan ikke træffes beslutninger 

Orienteringspunkter: Signe: Personalesituationen 

 Dorthe vil opfordre os til at møde op på Snertinge Kro dagen inden 
regionalvalget. Der serveres pølse og øl kl. 18:00 d. 15/11 kl. 19-21 er der 
debat.  

 En mand har anonymt doneret 3000 kr. til ukuleler.  

 Til næste møde er der julefrokost 6. dec. skal vi mødes kl. 16:30.  

 

10. Emne:  Fælles middag (20 min) 

Drøftelse  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

11. Emne:  Punkter til næste møde: 

Punkter:  

 


